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Onderwerp : vraag toename milieuklachten 2007 
 
 
 
Geachte voorzitter/leden van de statencommissie, 
 
In de vergadering van uw commissie d.d. 21 mei 2008, is tijdens de behandeling van de Jaarstukken 
2007 (Statenstuk 2008 – 236) de vraag gesteld of de toename van het aantal milieuklachten in 2007 
inderdaad veroorzaakt wordt door een grotere bekendheid van het Centraal Meldpunt Milieuklachten 
en of daar nog verder onderzoek naar gedaan wordt. Door mij is aangegeven dat deze vraag 
schriftelijk beantwoord wordt. 
 
In 2007 werden 401 meldingen ingediend bij het provinciale meldpunt milieuklachten. Hiervan hadden 
er 132 betrekking op bedrijven waarvoor de provincie bevoegd gezag is voor wat betreft de 
milieuvergunning. Bij de overige 269 meldingen was er dus een andere instantie bevoegd gezag, 
meestal gemeente of waterschap. In de jaarstukken 2007 is vermeld dat de toename van het aantal 
klachten waarschijnlijk het gevolg is van een grotere bekendheid van het milieuklachtennummer. Dit is 
een vermoeden, er is geen specifiek onderzoek naar gedaan. Het vermoeden wordt ingegeven door 
het feit dat tweederde van het aantal klachten zaken betreft die niet onder de bevoegdheid van de 
provincie vallen. In 2006 was dat nog maar de helft. Blijkbaar is het provinciale klachtennummer 
breder bekend als een centraal meldpunt voor klachten. Ook is het  Centraal Meldpunt Milieuklachten 
in 2007 gepromoot. Zo heeft iedere bezoeker van het provinciehuis gedurende de open dag op 3 
maart 2007, een flyer van het Centraal Meldpunt Milieuklachten ontvangen. De presentatiestand van 
de geluidmeetdienst, welke voor het provinciehuis was opgesteld, heeft die dag de nodige 
belangstelling gehad van de bezoekers. Ook op de piketauto van de provincie Drenthe, die in de 
provincie rondrijdt, staat het logo en nummer van het Centraal Meldpunt Milieuklachten afgebeeld. 
Overigens zijn er over de eerste acht maanden van 2008 in totaal 231 klachten ingediend. Het lijkt er 
daarmee op dat er in 2008 weer minder klachten zullen zijn. Een nader onderzoek naar de toename 
van het aantal klachten in 2007 vinden wij, mede gezien deze ontwikkeling, niet noodzakelijk. 
 
Met vriendelijke groet 
 
 
H. Baas 
Gedeputeerde 


